
مدیــران باشــگاه پرســپولیس مــدام 
می گوینــد در مــورد انتقــال کاســیانو 
دیــاز در حــال انجــام مقدمــات و کارهای 
اداری هســتند امــا همــه می داننــد کــه 
مهم تریــن مســأله ترانســفر پــول بــه 
باشــگاه ویزلاســت. این باشگاه پرتغالی 
300 هــزار دلار بــرای صــدور رضایتنامــه 
مهاجــم برزیلــی می خواهــد. آنهــا حاضر 
نشــدند این مبلغ را به  صورت اقســاطی 
دریافــت کننــد و نقــد می خواهنــد امــا با 
وجــود تحریم های بانکی انتقال این پول 
به حســاب باشــگاه پرتغالی کار دشواری 
است. اما حالا یک موضوع جدید پیش 

آمــده تا نشــان دهد ویزلا بــرای فروختن 
ایــن مهاجــم 33 ســاله بــه پرســپولیس 

چقــدر دندان گــردی می کنــد.
ظاهــراً باشــگاه پرســپولیس در صورتــی 
کــه نتوانــد بــه خواســته باشــگاه پرتغالی 
بــرای پرداخــت مبلــغ رضایتنامــه جامــه 
عمل بپوشــاند باید 200 هزار دلار بیشتر 
بپــردازد! باشــگاه ویــزلا جهــت هــر چــه 
زودتــر روشــن شــدن تکلیــف مهاجــم 
برزیلــی خــود یک بازه زمانــی دو هفته ای 
بــرای پرسپولیســی ها تعریف کــرده تا در 
ایــن بــازه زمانــی، باشــگاه ایرانــی بتوانــد 
300 هــزار دلار بپــردازد تــا کاســیانو بــه 

تهــران بیایــد امــا در صورتــی کــه در ایــن 
مدت پرسپولیس نتواند این پول را تهیه 
کــرده و بپردازد رقم رضایتنامه کاســیانو 
بــه 500 هــزار دلار افزایــش پیــدا خواهد 
کــرد و رقــم جــذب ایــن مهاجــم برزیلــی 
بیشــتر می شــود. ایــن ترفنــد عجیــب 
باشــگاه ویــزلا باعــث شــده تا مســئولان 
باشــگاه پرســپولیس بــه تکاپــو بیفتند تا 
بتوانند هر چه زودتر این مســأله  را حل 
و فصــل کنند. در همین رابطه مذاکراتی 
هم با بانک شــهر انجام شــده تا از طریق 
این بانک، پرسپولیســی ها بتوانند مبلغ 
300 هزار دلار رقم رضایتنامه کاسیانو را 

بپردازند اما تحریم ها مانع بزرگی اســت 
ضمــن اینکــه پرســپولیس می خواهــد 
فقط 200 هزار تا بابت رضایتنامه بدهد.

دیروز البته به نقل از یک عضو باشــگاه 
پرســپولیس گفتــه شــد باشــگاه ویــزلا 
بــرای اینکــه دنبــال جانشــین بــرای 
کاســیانو باشــد و از خریــد او توســط 
پرســپولیس مطمئــن باشــد این شــرط 
را مطــرح کرده. ضمــن اینکه مبلغی که 
بــه عنــوان جریمــه دیرکــرد در پرداخت 
رضایتنامــه افزایــش خواهــد یافت هم 
بــرای مهلــت 20 روزه کمتــر از ۶0 هــزار 

دلار خواهــد بــود.

 دندان گردی ویزلا برای
رضایتنامه کاسیانو

دو هفته دیگر پول 
 نفرستید  باید
جریمه بدهید

با اینکه ترانســفر عبدی به پرتغال منتفی اســت اما فرانسیسکو خوزه کاروالیو 
رئیس باشگاه چاوز به نشریه »رکورد« پرتغال در مورد ابراز علاقه این باشگاه 
به مهاجم پرســپولیس گفته توانایی های عبدی، ما را شــگفت زده کرده اســت 
و بــرای جــذب او درخواســت رســمی ارائــه کرده ایم. البته توازن مالی، ســتونی 
اساســی برای تداوم تیم چاوز در لیگ برتر اســت و ما برای جذب این بازیکن، 

مرتکــب جنــون مالی )ریخت و پاش بیش از حد( نخواهیم شــد.

خریدهــای جدیــد و گرانقیمــت پرســپولیس باعث شــده تــا بازیکنــان فصل 
گذشــته خواســتار دریافــت مطالبــات قراردادهــای خــود شــوند. همیــن امر 
قــول رضــا درویــش را بــرای پرداخــت تمــام بدهی هــای اعضــای تیــم قبــل از 
شــروع فصل جدید به همراه داشــته است. پرسپولیســی ها 20 درصد از رقم 
 قرارداد فصل قبل شــان را طلبکارند. همچنین درویش در تلاش است طلب

 ۸۶ هزار دلاری »استوکس« که از فیفا حکم گرفته است پرداخت کند.

بــا توجــه بــه جــذب گئورگی گولســیانی و حضور وحــدت هنانــوف در تمرینات 
پرســپولیس و با در نظر گرفتن اضافه شــدن کاســیانو برزیلی و البته بازگشت 
شــیرزود تمیروف به تمرینات، قرار اســت نام منوچهر صفروف از لیســت تیم 
خارج شــود. ظاهراً فســخ قرارداد این مدافع راســت آماده اســت و او بزودی 
از پرســپولیس جــدا خواهــد شــد تــا به تیم دیگــری برود. صفــروف فصل قبل 

در یکــی دو مســابقه بــه میدان رفــت و نمایش ضعیفی ار خــود ارائه داد.

مهدی عبدی رضا درویش منوچهر صفروف

توانایی هایش شگفت زده مان کرده قول پرداخت 20 درصد فسخ قرارداد آماده شد
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روز شنبه در اولین جلسه تمرین 
پیش فصل پرسپولیس حاضر 

شدید. شرایط چطور بود؟
 بلـه قبـل از آن رفته بـودم بهشـت زهرا. 
آقـای درویـش دعـوت کردنـد و رفتیـم 
امـا خـب بـا یـک جلسـه تمریـن دیـدن 
کـه نمی شـود قضاوتـی داشـت.طبیعتاً 
در فصـل نقـل و انتقـالات خـوب عمـل 
کرده اند امـا هزینه زیادی هـم کرده اند 
و بازیکنـان متعـددی گرفتنـد کـه بایـد 
بتواننـد ایـن نفـرات را بـا هـم هماهنـگ 

. کننـد
به نظر می رسد بحث حضور یک 
مربی خارجی  در پرسپولیس هم 

مطرح است.
 مــن نمی دانــم چــه اتفاقــی می افتــد کــه 
دستیار خارجی می آورند اما شما اعتقاد 
مــن را نســبت بــه جذب مربــی خارجی و 
بازیکــن خارجــی تــا حــدودی می دانیــد. 
خیلی هــای دیگــر هــم می داننــد. مــا بــه 
خیلــی چیزهــای اساســی تر نیــاز داریم و 
در این شرایط این کارها دور ریختن پول 
مردم اســت. متاســفانه این موارد وجود 
دارد و زیــاد هــم نمی شــود دخالــت کرد.

شما هر وقت در این باره حرف 
زدید عده ای موضع گرفتند.

 بلـه موضـع می گیرنـد. مـن تقریبـاً بـا اکثـر 
مسـائل آشـنا هسـتم امـا یـا مـا اشـتباهی 
رفتیـم کلاس یا کلاس هـا اشـتباهی بوده. 
بله،مـن کلاس هـای متعـددی رفتـم. 
هیچ کـس انـدازه مـن در کلاس هـای 
مربیگری شرکت نکرده؛ از برزیل تا همین 
ایران. همیشه دوست داشتم بروم در این 
کلاس ها حاضر باشـم. نـه اینکـه بخواهم 
یـک روز در کلاسـی شـرکت کنـم کـه آنجـا 
لبـاس می دهنـد بلکـه بـرای یادگیـری 
می رفتـم. بـرای مـدرک هـم نمی رفتـم. امـا 
در هیـچ کلاسـی ندیـدم کـه بگوینـد نقـش 
یـک مربـی در موفقیـت یـک تیـم حتـی 
50 درصـد اسـت بلکـه عنـوان می کردنـد 
بالاتریـن نقـش را بازیکنـان دارنـد و مربـی 

نهایتـا 30 درصـد تأثیرگـذار باشـد.
اتفاقاً برانکو هم این را می گفت....

 .... حــالا مــا یــک حرفــی زدیــم و شــما 
ببخشــید  وردید.  آ را  نکــو  برا ســم  ا
می توانــم از شــما بپرســم ایــن آقــا کجــا 
مربــی شــد؟ اینجا مربــی شــد. یعنــی 
کشــور عزیزمــان ایــران روی آقــای برانکو 

ســرمایه گذاری کــرد.
منظورم این بود که برانکو هم 

با این همه تعریف و تمجید که 
از او در پرسپولیس شد همیشه 

می گفت وقتی بازی شروع می شود 
همه چیز دست بازیکنان است.

 مربــی 30 درصــد نقش دارد و 70 درصد 
بازیکــن اســت. حــالا مــن می گویــم در 
شرایطی که در همه زمینه ها عقبیم چرا 
دنبــال مربی و بازیکن خارجی می رویم؟ 
دیــروز )شــنبه( ما رفتیم ورزشــگاه محل 
تمریــن پرســپولیس. چــه کســی ایــن 

ورزشــگاه را ســاخته؟
شهرداری تهران.

 با همت چه کسی؟
 یادم می آید آقای جعفر کاشانی 

خیلی تلاش کرد که این ورزشگاه 
در اختیار پرسپولیس باشد.

 خــدا بیامــرزد آقــای کاشــانی را. یکــی 
از مفاخــر فوتبــال و باشــگاه شــاهین و 
پرســپولیس بودنــد امــا این ورزشــگاه به 
همــت حبیــب کاشــانی بــه پرســپولیس 
رســید. حــالا می دانید چند ســال از عمر 

ایــن ورزشــگاه می گــذرد؟
تا جایی که می دانم سال93 یا 94 

ساخته شده و 5 سال است به 
باشگاه پرسپولیس مجوز استفاده 
داده اند که یک سال و نیم است از 

آن زمان گذشته.
 حــالا کاری بــا این مســأله ندارم اما بروید 
ببینیــد این ورزشــگاه چه شــرایطی دارد. 
تــازه ایــن ورزشــگاهی اســت کــه دارند از 
آن اســتفاده می کنند و روی بورس است 
اما واقعاً دلت می ســوزد. شــما می دانید 
ویمبلــی چقــدر قدمــت دارد؟ بــالای 100 
ســال. البته این ورزشــگاه الان بازســازی 
شــده امــا اکثــر ورزشــگاه های آلمــان، 
انگلیس و فرانســه بعضــاً یک و نیم قرن 
قدمــت دارنــد و در خــلال ایــن ســال ها 
بازســازی هــم می شــود. اینهــا مســائلی 
اســت که دیده نمی شــود. اینهاســت که 
آدم را اذیــت می کنــد. الان هــم دوبــاره 
عصبــی شــدم. مــن این طــوری مســائل 
فوتبــال و ورزش را می بینــم. ورزشــگاهی 
کــه ده ســال از عمــرش نگذشــته دارد 
خــراب می شــود. با یــک باران کــه می آید 
از همــه جایــش آب می ریزد و ســکوهای 
این ورزشگاه در حال خراب شدن است.

بگذریم. یحیی گل محمدی 
احتمالاً دستیار خارجی می آورد 

اما برخی پیشکسوتان پرسپولیس 

معتقدند او باید به مربیان 
پرسپولیسی اقبال نشان دهد.

مــن بــه ایــن مســائل ورود نمی کنــم و 
آقــای گل محمــدی خــودش می دانــد. 
البتــه ایــن را هــم بدانید که روی او فشــار 
اســت وگرنه در ایــن مملکت مگر مربی 
نداریم. در مملکتی که شخصیت مربی 
ایرانــی را می شــکنند و قداســتش را از 
بیــن می برند هــر فردی از خــارج می آید، 
می شــود مربی. بعد می گویند این مربی 
فلان کار را کرده و فلان قهرمانی را آورده 
یا فلان سال از کنار فلان مربی رد شده.
اتفاقاً همین الان که این حرف ها را 
می زنید اعضای کادر فنی سپاهان 

معرفی شده اند که همه پرتغالی 
هستند و در مورد بدنسازشان 

نوشته اند بدنساز مورینیو بوده.
دســت زدی بــه همان جای حســاس که 
مــن بایــد حــرف بزنــم. می خواهــم بدانم 

محــرم نویدکیــا چه ایرادی داشــت؟
 گفتند با توجه به بودجه ای که 

سپاهان صرف کرده و بازیکنانی 
که جذب شده بودند نتوانست 

قهرمان شود و ناکام بود.
مگــر ســپاهان قبــل از نویدکیا کم هزینه 
کــرده بود؟ یعنــی هــر تیمــی بودجــه 
بالایــی داشــت باید قهرمان شــود؟ مگر 
بودجــه، قهرمانی می ســازد؟ یعنی شــما 
از محرم نجیب تر، بهتر، آقاتر و دوســت 
داشــتنی تر پیــدا می کنید؟ مگر امســال 
تیمــش ســوم نشــد و فصــل قبــل نایــب 
قهرمان نشــد؟ ســی ام که نشده. چه کار 
بایــد می کــرد؟ هــم از نظر فنــی، هم بعد 
اخلاقــی. اصلاً یک فرهنگ جدیدی آورد 
بــه فوتبال ما. مــن مربی بودم و می دانم 
او در بدتریــن شــرایط چــه کشــیده. آقــا 
محرم فشار را احساس می کرد و با اینکه 
خیلــی از مســائل را می دیــد و می دیــد 
کــه حقــش خــورده شــده یــا در داوری 
مشــکلاتی بوده اما خیلی مودبانه حرف 
مــی زد و از کســی ایــراد نمی گرفــت و بــه 
خــودش ایــراد می گرفت. چی شــد؟ ما با 
ایــن آدم چــه کار کردیــم؟ الان از پایین تا 
بالای کادر سپاهان شده خارجی. آیا این 
مربیان خارجــی می توانند تضمین کنند 
کــه امســال ســپاهان قهرمان می شــود؟

اتفاقاً با توجه به رزومه ای که این 
مربی دارد طی این چند روز خیلی 

از او تمجید شده.
 اصــلاً ایــن مربــی قهرمــان بشــود. چــه 
ارزشــی دارد وقتــی شــما یــک بزرگمــرد 

را کنــار گذاشــتید؟ حــالا هــی می گوینــد 
خــودش نخواســت، یعنــی چــه؟ مگــر 
محــرم مال خــودش بود؟ هــی می گویند 
فلانی از مکتب پرســپولیس، استقلال و 
ســپاهان بوده. اینها مکاتبی هستند که 
در واقــع ارزش هــای خودشــان را تبدیــل 
بــه ضــدارزش می کننــد. یعنــی افــراد را 
زیــر پــا می گذارنــد و لــه می کننــد. آفتــاب 
آمــد دلیــل آفتــاب. شــما بــه مــن بگویید 
فرهــاد مجیــدی بــرای چــه رفــت؟ البتــه 
خیلــی جاهــا نمی تــوان ایــن دو عزیــز را با 
هم مقایسه کرد. فرهاد مجیدی تیمش 
را بــدون شکســت قهرمان کــرد اما من و 
شــما ایــن قهرمانی را وصــل کردیم به آن 
دستیار ایتالیایی. اینهاست که الان آزارم 
می دهــد. حــالا ممکــن اســت فرهــاد در 
امارات موفق نشــود اما دلیل نمی شــود. 
ایــن مجیــدی بــود کــه تیمــش را قهرمان 
کــرد. البتــه همیشــه گفتــم، مجموعــه 

یحیی زیر فشار است وگرنه در این مملکت مربی زیاد داریم

مایلی کهن: برانکو اینجا مربی شد!
از هر دری با محمد مایلی کهن وارد صحبت شــوید بحث به جایی می رســد که او از ســر دلســوزی برای فوتبال و ورزش به شــرایط موجود انتقاد کند. مایلی کهن بیشــتر از اینکه به عنوان یک پیشکســوت پرســپولیس 
برای تیم ســابقش نســخه بپیچد و وارد جزئیات فنی و غیرفنی این تیم شــود دوســت دارد درباره مســائل کلی فوتبال و مشــکلات حرف بزند. مهم ترین و جذاب ترین صحبت های او هم در مورد مربیان جوانی اســت 

کــه بــا وجــود شایستگی هایشــان نادیــده گرفتــه می شــوند و پول هایــی که به پــای برخی مربیان و بازیکنان خارجی می ریزیم و غالباً هدر می روند. گفت و گو با ســرمربی ســابق تیــم ملی را بخوانید:

اولین و آخرین 
حضور تماشاگران 

در تمرین ؟
به نظر می رسد تمرین روز دوشنبه 
اولیـن و آخریـن روزی بـود کـه 
هواداران پرسـپولیس در ورزشـگاه 
شـهید کاظمـی حاضـر شـدند چـرا 
کـه کادر فنـی اعـلام کـرده از ایـن بـه 
بعـد تمرینات پشـت درهای بسـته 
برگـزار خواهـد شـد و هـر وقـت قـرار 
باشـد تماشـاگران در تمرین حاضر 
شـوند باشـگاه اعـلام می کنـد.  ایـن 
یعنی که فعلا خبری زا تماشاگر در 
تمرین نیسـت آن هم در شـرایطی 
کـه  شـور و شـوق اتمسـفر تمریـن 
روز دوشـنبه بـا حضـور هـواداران 

قابـل توصیـف نبـود.

محمد قراگزلو
خبرنگار

آدم دلسوز، 
میهن پرست، 

تحصیلکرده و پهلوان 
مثل رسول خادم چرا 

خانه نشین شد؟

با این وضعیت 
اقتصادی جذب بازیکن 

و مربی خارجی یعنی 
دور ریختن پول مردم

از محرم نجیب تر، بهتر و 
دوست داشتنی تر پیدا 

می کنید؟

 zبازتاب


